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  Følg fv 51 nordover fra Fagernes i ca. 11 km og ta av til høyre mot Melbybråten. Etter 200 meter, 
ta 90˚ til høyre opp Køllstadvegen. Følg veien rett fram og inn på bomvei mot Juvike, Lie og Turrsjøen 
(ca. 7 km fra bommen). I krysset etter feristen, ta til venstre mot Turrsjøen og fortsett i snaue 2 km. 
Parkeringsplass på venstre side.

Det er to alternative ruter til Rundemellen som fint kan kombineres til 
en rundtur: Den ene starter ved parkeringsplassen og den andre ca. 
120 m videre langs veien. De fører begge rundt fjellet, på henholdsvis 
sør- og nordsiden, og møtes i nordvest, der stien tar av mot toppen. I 
øvre del av ruta er stien vardet. På topplatået er det mange varder, men 
toppunktet er ikke til å ta feil av (den største varden). Kasse med regis-
treringsbok. Utsikt over store deler av Østlandet.

  Follow road 51 North from Fagernes, approx. 11 km, and exit to 
the right towards Melbybråten. After 200 m, turn half right on Køllstad
vegen. Keep driving straight and continue on the toll road toward Ju-
vike, Lie and Turrsjøen (approx. 7 km). At the junction after passing the 
cattle guard, turn left towards Turrsjøen and keep going for another 2 
km. Parking area on the left hand side.

There are two routes to Rundemellin and they can be combined to 
make a round trip. One begins by the parking area, and the other ap-
prox. 120 m up the road. These will both take you around the mountain 
and meet in the northwest, where a single route continues to the top. 
The path from here is marked with small cairns. There are many larger 
cairns in the top area of Rundemellin, but the highest point has the big-

5    RUNDEMELLEN  1345 moh

ca. 2,5 km en vei approx. 2.5 km one way ca. 2,5 km pro Strecke
ca. 1–1,5 timer opp approx. 1–1.5 hours up ca. 1–1,5 Stunden hoch

- ca. 340 høydemeter approx. 340 meters ca. 340 m
" fra 4–5 år  år  from 4–5 years ab 4–5 Jahren
GPS-coordinates starting point  32v 514518 6774384   
GPS-coordinates summit  32v 513482 6774725
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gest cairn and can’t be missed. Sign your name in the log book and enjoy the superb view of Eastern 
Norway. Rundemellen is a well-known landmark that can be seen from many areas of Valdres.

  Fahren Sie von Fagernes auf der Straße 51 11 km nordwärts (in Richtung Beitostølen) und bie-
gen Sie rechts in Richtung Melbybråten ab. In der Kreuzung nach ca. 200 Metern halten Sie sich halb 
rechts bergan auf dem Køllstadvegen und weiter geradeaus auf der Mautstraße in Richtung Juvike, 
Lie und Turrsjøen. Ca. 7 km nach der Mautstation, nach einem Viehgitter, biegen Sie links ab (Turrsjøen 
ausgeschildert). Folgen Sie dieser Schotterstraße für weitere ca. 2 km. Parkplatz linker Hand, vor der 
nächsten Querstraße. 

Zwei Wanderpfade starten jeweils am Parkplatz und ca. 120 m dahinter, beide zur Linken der Straße. 
Sie führen südlich und nördlich um den Berg herum und können zu einer schönen Rundwanderung 
kombiniert werden. Nordwestlich vom Gipfel treffen sie aufeinander, wo auch der Pfad zum Gipfel 
hinauf abzweigt. Im oberen Bereich wird es steinig, und der Weg ist mit Steinmännchen markiert. Auf 
dem Gipfelplateau gibt es viele große Steinwarten, doch die unverwechselbar größte markiert den 
Gipfelpunkt. Gipfelbuch und weite Aussicht über große Teile Ostnorwegens. Der Rundemellen ist 
eine markante Landmarke, die von weiten Teilen Valdres‘ aus sichtbar ist.

© Kartverket. Kartet er hentet fra kartverket.no


